
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 9. november 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 130
Ministeren bedes oplyse, i hvor mange tilfælde siden 1. januar 2006, det er
lykkedes SKAT at inddrive de sagsomkostninger fra godkendte private anke-
nævn, som de erhvervsdrivende er pålagt, men undlader at betale, og hvis
det ikke i alle tilfælde er lykkedes, hvad årsagen hertil så har været, herunder
i hvilket omfang det skyldes skyldneres insolvens eller indsigelser eller andre
forhold.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brian Mikkelsen (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Brian.Mikkelsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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